
 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders  

 

Overige vragen: Mogelijke plaatsing Portacabin locatie Pelmolenpad maakt 

bewoners ongerust!  

 

Hoorn, 14 december 2022 

De prik- en veegploeg is al zo’n 10 jaar actief in de wijk en werd begeleid door 

Brijder. Begin vorig jaar heeft Reakt van Brijder de zorg over deze groep 

overgenomen en zijn ze op zoek gegaan naar een locatie waar de mensen even 

kunnen opwarmen, koffie kunnen drinken en lunchen. Reakt had geen structurele 

oplossing voorhanden en heeft de gemeente om hulp gevraagd. De gemeente heeft 

toegezegd mee te willen werken aan een tijdelijke oplossing voor maximaal twee 

jaar en stelt voor deze Portacabin te plaatsen op het Pelmolenpad. 

Deze locatie roept echter bij de bewoners vragen op. Omwonenden geven aan  dat 

zij zich niet zozeer zorgen maken ten tijde dat er begeleiding aanwezig is, maar meer 

om de momenten waarop dit niet het geval is. Daarnaast zijn de zorgen niet alleen 

om de deelnemers van de prik en veegploeg, maar tevens om de aanzuigende 

werking naar het gebied van andere individuen binnen de sociale kringen van de 

deelnemers. Bewoners geven aan dat er vanuit het verleden wel degelijk overlast is 

geweest rondom het Dampten, het Keern en de van Dedemstraat, zoals bewoners 

weten uit persoonlijke jarenlange ervaring. 

Wij hebben dan ook de volgende vragen; 

1. Op welke wijze heeft de wethouder de bewoners vooraf betrokken bij de 

locatie keuze van deze portacabin? Kunt u aangeven welke stappen u hierin 

heeft gezet. 

2. Bewoners hebben een aantal alternatieve locaties overlegd voor de 

portacabin. Wanneer worden de bewoners  en de Raad hier nader over 

geïnformeerd; 

3. Een van die locaties die de bewoners hebben aangedragen is de locatie op de 

parkeerplaats tegenover de voetbalvereniging de Zwaluwen. Hoe kijkt het 

college tegen deze locatie aan.  



4. Is het juist dat kinderdagverblijf Berend Botje niet op de hoogte is gebracht 

van het voornemen van de gemeente om de portakabin op slechts tientallen 

meters afstand te plaatsen? 

5. Hoe ziet het vervolg traject eruit en op welke wijze kunt u de zorgen die de 

bewoners hebben wegnemen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Debbie Katers 

 


